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 ZÁPIS 
z 19. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 25. června 2014 

__________________________________________________________________________________ 

 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
 
Návrh programu jednání:   

  1.  Zahájení 
  2.  Jmenování zapisovatele a sčitatele 
  3.  Určení ověřovatelů zápisu 
  4.  Schválení programu jednání  
  5.  Kontrola úkolů z minulého zasedání 
  6.  Volba přísedících Okresního soudu Brno-venkov     
  7.  Schválení účetní závěrky za rok 2013 
  8.  Schválení závěrečného účtu za rok 2013    
  9.  Obecně závazná vyhláška č. 1/2014  
10.  Poskytnutí finančních dotací sportovním organizacím 
11.  Česká spořitelna, a. s. – Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č. 12195/13/LCD  
12.  Brněnská pole Invest, s. r. o. – Darovací smlouva č. ev. DS-2014-05 
13.  Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy  
       DOH-2014-18 a Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy BS-2014-16   
14.  Kupní smlouva č. KS-2014-04 
15.  Stanovení počtu zastupitelů pro volební období 2014 – 2018 
16.  Brněnská metropolitní oblast – memorandum o spolupráci  
17.  II/430 Podolí úprava křižovatky – smlouva ev. č. OST-2014-15   
18.  Návrh na odvolání zástupce města Šlapanice ve Sdružení průmyslová 
       zóna Šlapanice   
19.   Informace o rozpočtových opatřeních 4/2014, 5/2014, 6/2014 a 7/2014 
20.   Informace z výborů 
21.   Informace ST,  MS, TAJ 
22.   Diskuse členů ZM a občanů 
23.   Závěr 

 
     
 
 
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 19. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:07 hodin a přivítal 
přítomné zastupitele a občany. Dále konstatoval, že v kinosále je přítomno 16 členů 
zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvili se paní Jiřina Burianová. 
Mgr. Aleš Charvát, Mgr. Lubomír Konečný a Ing. Miroslav Mrkvica. Paní Ing. Alena 
Řezníčková se omluvila, že přijde později.  
Mgr. Trněná oznámila nahrávání průběhu zasedání, které bude vysíláno na webových 
stránkách občanského sdružení Čisté Šlapanice. 
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou paní Hana Ohainková. 
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 ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST –  za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: paní Marie Králová a Jan Zycháček.  Oba  
ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
 
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
ST – zastupitelé obdrželi pozvánku  s programem jednání v řádném termínu včetně 
podkladových materiálů. Dodatečně obdrželi ještě bod 14.A Kupní smlouva č. KS-2014-05 
na pozemky p. č. 22437 a 224/38, vše v k. ú. Šlapanice u Brna. Návrh na rozšíření programu 
od ostatních zastupitelů nebyl podán. Následně přečetl ST program jednání dle pozvánky 
včetně bodu 14.A. 
 

. 1.  Zahájení 

  2.  Jmenování zapisovatele a sčitatele 
  3.  Určení ověřovatelů zápisu 
  4.  Schválení programu jednání  
  5.  Kontrola úkolů z minulého zasedání 
  6.  Volba přísedících Okresního soudu Brno-venkov     
  7.  Schválení účetní závěrky za rok 2013 
  8.  Schválení závěrečného účtu za rok 2013    
  9.  Obecně závazná vyhláška č. 1/2014  
10.  Poskytnutí finančních dotací sportovním organizacím 
11.  Česká spořitelna, a. s. – Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č. 12195/13/LCD  
12.  Brněnská pole Invest, s. r. o. – Darovací smlouva č. ev. DS-2014-05 
13.  Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy  
       DOH-2014-18 a Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy BS-2014-16   
14.  Kupní smlouva č. KS-2014-04 
14.A Kupní smlouva č. KS-2014-05 na pozemky p. č. 224/37 a 224/38, vše v k. ú. 

Šlapanice u Brna 
15.  Stanovení počtu zastupitelů pro volební období 2014 – 2018 
16.  Brněnská metropolitní oblast – memorandum o spolupráci  
17.  II/430 Podolí úprava křižovatky – smlouva ev. č. OST-2014-15   
18.  Návrh na odvolání zástupce města Šlapanice ve Sdružení průmyslová 
       zóna Šlapanice   
19.  Informace o rozpočtových opatřeních 4/2014, 5/2014, 6/2014 a 7/2014 
20.  Informace z výborů 
21.  Informace ST,  MS, TAJ 
22.  Diskuse členů ZM a občanů 
23.  Závěr 

 
V 16:11 hodin se dostavila Ing. Alena Řezníčková, přítomno 17 členů zastupitelstva. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program dle pozvánky. 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal – hlasoval PRO. 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  úkoly nebyly uloženy, dotazy byly zodpovězeny přímo na jednání nebo následně 
písemně. 
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ad 6. Volba přísedících Okresního soudu Brno-venkov 
MSH – v souvislosti s blížícím se ukončením funkčního období přísedících Okresního soudu 
Brno-venkov JUDr. Elišky Balaščákové a paní Jarmily Kraváčkové předložil předseda 
Okresního soudu Brno-venkov návrh na zvolení pro funkční období let 2014 – 2018. Dále 
předseda Okresního soudu Brno-venkov předložil návrh na zvolení pana Lubomíra Dvořáčka 
přísedícím Okresního soudu Brno-venkov pro funkční období let 2014 -2018.  
Následně byli výše jmenovaní představeni členům zastupitelstva. Dotazy na ně nebyly 
vzneseny. 
 
Návrh usnesení: 
ZM volí paní JUDr. Elišku Balaščákovou přísedící Okresního soudu Brno-venkov na 
funkční období let 2014 – 2018. 
ZM volí paní Jarmilu Kraváčkovou přísedící Okresního soudu Brno-venkov na funkční 
období let 2014 – 2018. 
ZM volí pana Lubomíra Dvořáčka přísedícím Okresního soudu Brno-venkov na funkční 
období let 2014 – 2018.  
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 

ad 7. Schválení účetní závěrky za rok 2013 
ST – novela zákona o účetnictví stanoví povinnost poprvé za rok 2012 schvalovat účetní 
závěrku. Dnem 01.08.2013 nabyla účinnosti vyhláška č. 220/2013  Sb., o požadavcích na 
schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek, Tato vyhláška stanoví 
mimo jiné organizaci a přípravu podkladů pro schvalování účetních závěrek územních 
samosprávných celků. Schválení závěrky je v kompetenci zastupitelstva města. 
Pracovní skupina finančního výboru prověřila účetní závěrku roku 2013 a na základě 
zhodnocení výsledku hospodaření, závěrů přezkumu hospodaření města za rok 2013 
kontrolním a právním odborem JmKÚ a dokladů o roční účetní závěrce doporučila její 
schválení. Účetní závěrka města, sestavená k rozvahovému dni 31.12.2013 poskytuje věrný 
a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. Proto rada města 
doporučuje zastupitelstvu města závěrku schválit. 
V rozpravě vystoupil: Ing. Kouřil. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje roční účetní závěrku města Šlapanice, sestavenou k rozvahovému dni 
31.12.2013. 
Ukládá tajemníkovi MěÚ organizačně zajistit vyhotovení protokolu o schválení účetní 
závěrky a jeho odeslání do 30.06.2014 do centrálního systému účetních informací.  
Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
Hlasovali PRO: 
Horák Pavel, Ing. Horák Petr, Charvát Libor, Jachymiáková Jana, Ing. arch. Klaška Jaroslav, 
Kopeček Jiří, Ing. Kouřil Ivo, Králová Marie, Doc. RNDr. Novák Svatopluk, Ing. Střechovský 
Jan, RNDr. Tesařík Karel, Mgr. Trněná Michaela, Bc. Vavro Ivan, Ing. Zmeškal Pavel, 
Zycháček Jan. 
O zaprotokolování hlasování požádali a ZDRŽELI SE hlasování: Ing. Řezníčková Alena a 
pan Karásek Aleš. 
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ad 8. Schválení závěrečného účtu za rok 2013 
ST – v souladu s ustanovením § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 
územních rozpočtů, je předkládán návrh závěrečného účtu města Šlapanice za rok 2103. 
S přihlédnutím ke zjištěnému nedostatku při přezkumu hospodaření za rok 2013 Krajským 
úřadem Jihomoravského kraje nelze závěrečný účet schválit bez výhrad. Zjištěný nedostatek 
byl odstraněn již v průběhu probíhajícího přezkumu hospodaření.  
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, TAJ, Mgr. Hanáková, ST. 
Ing. Zmeškal:  

- v podkladových materiálech je uvedeno, že město je schopno dostát kdykoliv svým 
závazkům, přitom v televizní reportáži starosta uvedl, že pokud nebude průmyslová 
zóna, nemůže město uspokojit své potřeby  

- požádal starostu, aby byl opatrný ve svých proslovech. 
ST vysvětlil, že reportáž se netýkala hospodaření za rok 2013 a podtrhl, že hospodaření 
tohoto vedení města, této rady města a tohoto zastupitelstva je v kladném saldu a uvážlivé. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje závěrečný účet a hospodaření města za rok 2013 s výhradou. 
Hlasování: 12 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování požádali a ZDRŽELI SE hlasování: Ing. Zmeškal, Ing. Řezníčková a pan 
Karásek.  
 
 
 
ad 9. Obecně závazná vyhláška č. 1/2014 
MSH – zastupitelstvo města schválilo v roce 2006 obecně závaznou vyhlášku č. 4 o 
podrobnostech stejnokroje strážníků městské policie a o jeho nošení. Z důvodu zrušení 
zákonného zmocnění k vydání této vyhlášky je navrhováno její zrušení. Jednotlivé prvky 
stejnokroje strážníka upravuje vyhláška č. 418/2008 Sb., v platném znění, kterou se provádí 
zákon o obecní policii. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje  obecně závaznou vyhlášku č. 1/2014, kterou se zrušuje obecně závazná 
vyhláška č. 4/2006 o podrobnostech stejnokroje strážníků městské policie a o jeho 
nošení. 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
 
ad 10. Poskytnutí finančních dotací sportovním organizacím 
ST –  sportovní organizace, působící ve městě, si požádaly o dotaci z rozpočtu města. Jedná 
se o: 

- Orel jednota Šlapanice – na provozní náklady, drobné vybavení Orlovny a služby 
nutné pro provoz jednoty 

- SK Šlapanice – na zajištění podmínek při přípravě družstev v soutěžích OFS a 
JMKFS 

- TJ Sokol Šlapanice – na pokrytí provozních nákladů na sokolovně a hale. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Zmeškal, ST. 
Ing. Zmeškal  se dotazoval:  

- v jaké fázi je schvalování kritérií pro schvalování dotací? 
ST – nic se nezměnilo. 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí neinvestičních dotací: 

 Orel jednota Šlapanice, IČ: 65265726   100.000 Kč 

 SK Šlapanice, IČ: 49458256    150.000 Kč 

 TJ Sokol Šlapanice,  IČ: 18565816    100.000 Kč 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
ad 11. Česká spořitelna, a. s. – Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č. 12195/13/LCD 
ST – město uzavřelo s Českou spořitelnou smlouvu o úvěru, kde v článku II, bod 3 jsou 
specifikovány podmínky prvního čerpání úvěru a též požadavek předložení smlouvy o 
poskytnutí dotace a rozhodnutí o poskytnutí dotace, ze kterých vyplývá minimální výše 
dotace na financování projektů „Snížení energetické náročnosti budov ZŠ Šlapanice“ a 
Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“.   
Dodatkem č. 2 tedy dochází ke snížení původní částky dotací a k textové úpravě bodu, 
týkajícího se minimální částky dotace u projektu „Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ 
Šlapanice“, u kterého dosud nebylo vydáno rozhodnutí o poskytnutí dotace. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č. 12195/13/LCD, uzavřené dne 
30.01.2014 s Českou spořitelnou, a. s. 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
 
ad 12. Brněnská pole Invest, s. r. o. – Darovací smlouva č. ev. DS-2014-05 
MSH – předmětem darovací smlouvy jsou pozemky dotčené realizací stavby obratiště na 
ulice Jungmannově.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Darovací smlouvu ev. č. DS-2014-05, uzavřenou mezi městem Šlapanice 
a Brněnská pole Invest, s. r. o., Brněnská Pole 1808/1, 664 51  Šlapanice, IČ: 27752712, 
na pozemky dotčené realizací stavby obratiště na ulici Jungmannově v souladu 
s uzavřenou Smlouvou o smlouvě budoucí darovací ev. č. BS-2012-61. 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
 
ad 13. Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření  budoucí kupní smlouvy  DOH-2014-18 
a Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy  BS-2014-16 
MSH –  17. zasedání zastupitelstva města schválilo smlouvy, související s převodem bytové 
jednotky č. 1707/6 na ulici Švehlově. Vzhledem k insolventnosti fyzické osoby nedošlo 
k finančnímu vyrovnání, tudíž musí být usnesení revokováno a jsou předloženy nové 
smlouvy po vzájemném finančním vypořádání.  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje revokaci usnesení 17. veřejného zasedání ZM ze dne 29.01.2014 – bod č. 
21. 
ZM schvaluje Dohodu o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. DOH-
2014-18, uzavřenou s fyzickou osobou ke dni 30.06.2014. 
ZM schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2014-16, uzavřenou 
s fyzickou osobou ke dni 01.07.2014. 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
ad 14. Kupní smlouva č.  KS-2014-04 
MSH – jedná se o majetkoprávní vypořádání pozemku, dotčeného stavbou chodníku a 
opěrné zdi v souvislosti s investiční akcí města „Chodník ulice Ponětovská – Šlapanice“.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2014-04 o prodeji části pozemku p. č. 665, 
oddělené geometrickým plánem číslo 2853-6179/2014 jako nový pozemek p. č. 65/3, o 
výměře 9 m², vše v k. ú. Šlapanice u Brna, a to z vlastnictví prodávajícího do 
vlastnictví kupujícího města Šlapanice. Kupní cena ve výši 6.300 Kč byla stanovena 
znaleckým posudkem. 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
 
ad 14A. Kupní smlouva č. KS-2014-05 na pozemky p. č. 224/37 a 224/38 vše v k. ú, 
Šlapanice u Brna 
MSH – jedná se o majetkoprávní vypořádání k pozemkům jiného vlastníka, dotčených 
investičními akcemi „Zpevnění účelové komunikace Šlapanice – Bedřichovice“ a „Protierozní 
opatření – k. ú, Šlapanice – lokalita č. 1 Puštor“. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2014-05 o prodeji pozemků p. č. 224/37 a p. č. 
224/38, vše v k. ú. Šlapanice u Brna, a to z vlastnictví prodávajících do vlastnictví 
kupujícího města Šlapanice za kupní cenu, sjednanou dohodou smluvních stran ve 
výši 26.640 Kč celkem za oba pozemky.  
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
ad 15. Stanovení počtu zastupitelů pro volební období 2014 - 2018 
ST – prezident republiky vyhlásil termín komunálních voleb na 10. a  11. října 2014. 
Nejpozději do 85 dnů přede dnem voleb do zastupitelstev v obcích musí být stanoven počet 
členů zastupitelstva.  
 
Návrh usnesení: 
ZM stanovuje pro nadcházející volební období 2014 – 2018 v souladu se zákonem č. 
128/2000 Sb., o obcích 21 členů zastupitelstva.  
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Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
ad 16. Brněnská metropolitní oblast – memorandum o spolupráci 
MSN – město Brno se připravuje na nové programové období EU 2014 – 2020, v němž chce 
využít i nový územní nástroj integrované územní investice. Podmínkou pro uplatnění tohoto 
nástroje u vybraných projektů je existence integrované strategie metropolitní oblasti – Brno a 
jeho zázemí.  Strategie se řídí obecnou Metodikou přípravy veřejných strategií a Metodickým 
pokynem pro využití integrovaných přístupů v programovém období 2014 – 2020. Z těchto 
metodik vyplývá pro Brno závazek – nutná deklarace zájmu obcí o spolupráci na přípravě 
Strategie formou Memoranda o spolupráci s dotčenými obcemi s rozšířenou působností 
v zázemí Brna. Jedná se o Šlapanice, Kuřim, Rosice, Židlochovice a Slavkov u Brna. 
Účelem memoranda je dohoda na společném koordinovaném integrovaném přístupu 
v území Brněnské metropolitní oblasti během přípravy, zpracování a naplňování výše 
uvedené strategie v zájmu efektivního využívání prostředků veřejných rozpočtů. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Zmeškal, Ing. Řezníčková, Mgr. Trněná, MSN. 
Ing. Zmeškal požádal o zaprotokolování, že nebude hlasovat z důvodu neúplných informací. 
Na dotaz Mgr. Trněné, které projekty za město Šlapanice předal městu Brnu, slíbil MSN 
zaslat všem zastupitelům po obdržení materiálů z města Brna.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Memorandum o vzájemné spolupráci mezi Brnem a pěti obcemi 
s rozšířenou působností v zázemí Brna. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal se zdržel hlasování. 
 
 
 
ad 17. II/430 Podolí úprava křižovatky – smlouva ev. č. OST-2014-15 
MSH – jedná se o trojstrannou smlouvu mezi městem Šlapanice, obcí Podolí a Správou a 
údržbou silnic Jihomoravského kraje, která zahrnuje přípravnou fázi, zadání veřejné zakázky 
na stavební práce, realizaci stavby a vzájemnou koordinaci. Smlouva dále obsahuje 
rozdělení stavebních objektů a jejich financování. 
V rozpravě vystoupili: ST, Ing. Zmeškal, MSH, Ing. Seidlová. 
Ing. Zmeškal se dotázal, o jakou částku se bude jednat, neboť smlouva uvádí pouze 
procentní podíl na investicích. 
Ing. Seidlová doplnila předpokládané částky.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje smlouvu ev. č,. OST-2014-15 mezi Obcí Podolí, Městem Šlapanice a SÚS 
JMK na akci „II/430 Podolí úprava křižovatky“.  
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
Ing. Zmeškal hlasoval PRO. 
 
 
 
ad 18. Návrh na odvolání zástupce města Šlapanice ve Sdružení průmyslová zóna 
Šlapanice 
Mgr. Trněná – občanské sdružení Čisté Šlapanice odůvodňuje návrh na odvolání tím, že 
Ing. Střechovský podepsal 01.12.2006 jako zástupce města ve Sdružení průmyslová zóna 
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Šlapanice bez vědomí nebo schválení zastupitelstva nebo rady města dodatek ke smlouvě 
mezi Sdružením a CTP Invest, v němž byla mimo jiné stanovena odměna pro něj. O podpisu 
tohoto Dodatku město neinformoval. Občanské sdružení považuje tento postup za 
nepřijatelný. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Střechovský, ST, p. Zycháček, Mgr. Trněná, pí Jachymiáková, 
Ing. Řezníčková. 
O zaprotokolování požádal: 
Ing. Střechovský 

- původ je od všech členů občanského sdružení 
- požaduje, aby materiál byl součástí zápisu, ale musí občanské sdružení Čisté 

Šlapanice uvést, od koho tento materiál obdrželi. 
Mgr. Trněná žádá přiložit k zápisu Dohodu o spolupráci a její dodatek a e-mail pana 
starosty, zaslaný všem členům kontrolního výboru.  Vítá návrh pana Střechovského na 
podání žaloby. 
 
Návrh usnesení: 
ZM pověřuje Radu města Šlapanice odvoláním Ing. Jana Střechovského z pozice 
zástupce města Šlapanice ve Sdružení průmyslová zóna Šlapanice.   
Hlasování: 6 PRO – 0 PROTI – 11 SE ZDRŽELO  
Návrh nebyl přijat. 
O zaprotokolování hlasování požádali: 
PRO hlasovali – Ing. Zmeškal, Mgr. Trněná, p. Karásek, RNDr. Tesařík, Ing. 
Řezníčková. 
ZDRŽEL SE – Ing. Střechovský. 
 
 
 
 
ad 19. Informace o rozpočtových opatřeních 4/2014, 5/2014, 6/2014 a 7/2014 
ST – seznámil s rozpočtovými opatřeními č. 4 až 7/2014.  
V rozpočtovém opatření č. 4/2014 jde o zvýšení celkových příjmů o 12.800 Kč, snížení 
celkových výdajů o 81.500 Kč a snížení financování o 94.300 Kč. 
V rozpočtovém opatření č. 5/2014 se jedná o zvýšení celkových příjmů i výdajů ve shodné 
výši o 417.200 Kč. 
V rozpočtovém opatření č. 6/2014 jde o zvýšení celkových příjmů i výdajů ve shodné výši o 
207.000 Kč.  
V rozpočtovém opatření č. 7/2014 se jedná o zvýšení celkových příjmů i výdajů ve shodné 
výši o 562.000 Kč. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Zmeškal, ST. 
Ing. Zmeškal žádal vysvětlení „bere na vědomí bez hlasování“.  
ST vysvětlil, že se jedná o informaci, o které se nehlasuje. Je to v souladu s novelou 
příslušných předpisů. 
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí bez hlasování informaci o provedených rozpočtových opatřeních 
č. 4/2014, 5/2014, 6/2014 a 7/2014. 
 
 
 
 
ad 20. Informace z výborů 
ST  - Mgr.  Charvát, předseda kontrolního výboru, se omluvil z dnešního jednání a též nikoho 
nepověřil podáním zprávy. 
 
Ing. Kouřil, finanční výbor 
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- již se vyjádřil v bodě č. 7. Schválení účetní závěrky za rok  2013.  
 
p. Vavro, předseda Osadního výboru  Bedřichovice  

- příprava obecních hodů 
- poslední přípravy rekonstrukce kulturního domu 
- včera bylo předáno staveniště 
- petice občanů ve věci opravy kulturního domu 
- veřejná schůze 
- poděkování za přípravu projektové dokumentace 
- poděkování pracovníkům OISM panu Hanzlovi a Zemanovi za práce při vyklízení 

kulturního domu 
ST: 
ZM bere zprávu Osadního výboru Bedřichovice na vědomí. 
 
 
 
ad 21. Informace ST, MS, TAJ 
ST – předal slovo technickému dozoru investora Ing. Kočířovi, který podrobně informoval o 
současném stavu prací na rekonstrukci základní školy. 
 
V18:10 hodin vyhlásil starosta desetiminutovou přestávku. 
 
V 18:20 hodin pokračuje 19. zasedání zastupitelstva města. 
 
ST 

- podal doplňující informace k rekonstrukci ZŠ a akci „Rákosníčkova zahrada“  
- připravuje se výstava ve vestibulu úřadu „Čtvero ročních období“ 
- informoval o dalších investičních akcích – rekonstrukce chodníků a nábřeží Říčky  

MSH 
- dokončuje se projekt Středisko sběrných odpadů 
- nový projekt Meziobecní spolupráce 
- se Všeobecnou zdravotní pojišťovnou a KÚ JmK se spolupracuje na zřízení pozice 

dětského lékaře za MUDr. Utěšeného 
- připravuje se projekt multifunkčního hřiště mezi ulicí Jiráskova a Švehlova (dotace 

300 tis. Kč) 
MSN 

- pokračuje se v jednání s občany o podobě rekonstrukce ulic za účasti projektanta (ul. 
8. května, Kosmákova, část ulice Švehlova) – parkovací místa, chodníky, zeleň 

- Jihomoravský kraj poskytnul dotaci ve výši 80 tis. Kč pro školní aktivity mimo areál 
školy v době předčasného uzavření budovy ZŠ 

- Sateso – postup při odstraňování ekologické zátěže skládkových vod. Hospodaření 
společnosti je vyrovnané, v loňském roce převýšily výnosy z poplatků za uložení 
odpadů celkové náklady za údržbu města o 0,5 mil. Kč 

- provádí se oprava hasičské zbrojnice – dokončena rekonstrukce betonové podlahy 
garáží, připravuje se výměna zbývajících dveří a oprava vnějších omítek 

TAJ 
- tento týden probíhá instalace klimatizace v některých kancelářích na Opuštěné 
- dokončení klimatizace kanceláří OVV na Masarykově náměstí 

 
 
 
ad 22. Diskuse členů ZM a občanů 
p. Karásek 

- je známo, zda dostaly šlapanické firmy jako subdodavatelé zakázky při rekonstrukci 
školy? 
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ST – nemůžeme to nikomu nařídit 
Mgr. Trněná 

- jakým způsobem bude město postupovat ve věci pořízení územního plánu 
- navrhuje zohlednit připomínky občanů 
- tlumočí připomínky občanů na nedostatečný počet přechodů pro chodce  
- žádá o písemné stanovisko k vzneseným dotazům 
- žádá úpravu či úklid ulice, spojující zdravotní středisko a ICEC 
- požaduje častější měření rychlosti na ulici Švehlově 
- jak bude město řešit rozdílné názory občanů na plánované multifunkční hřiště    

ST 
- v souvislosti s územním plánem bude město postupovat dle zákona; nutno 

shromáždit všechna stanoviska 
- ne všude mohou být přechody pro chodce; musí být splněny zákonné podmínky 
- doporučuje dát písemně všechny dotazy  

MSN 
- každý přechod pro chodce musí splňovat zákonné požadavky 
- území mezi zdravotním střediskem a ICEC je určeno k demolici 

MSH 
- ve věci multifunkčního hřiště oslovíme více občanů 

Ing. Zmeškal 
- kdy budou parkovací automaty 
- navrhuje zavedení webových stránek městské policie  
- kdy bude dovybavení MP střelnými zbraněmi 
- poděkování MP za velmi dobrou práci 
- žádá o časový harmonogram strategického rozvoje 
- proč došlo ke ztrátě v Satesu  
- finanční výbor žádal o specifikaci položek  
- žádá o zaslání přehledu aktivit v letošním roce, které jsou v plánu na zajištění tržeb 

na skládce 
- žádá o výsledky hospodaření skládky a ostatní služby  
- kroky ke specifikaci technických služeb 

ST 
- vybavení střelnými zbraněmi se řeší – nutno vyřešit technické zabezpečení pro 

uložení zbraní  
MSN 

- ohledně časového harmonogramu odkazuje na webové stránky 
- ke ztrátě došlo pozdním navýšením plateb města za komunální služby 
- vzhledem k nutnosti řešit naléhavé úkoly nestihneme vyřešit specifikaci položek 

 
Ing. Řezníčková 

- počítá město s provozní zátěží u investičních projektů? 
ST 

- mnoho realizovaných či připravovaných projektů se týká údržby a rekonstrukce 
- do údržby majetku by se mělo dát 1 % z projektu 

p. Karásek 
- 03.02.2014 zaslal dotaz, kdy budou zveřejněny audity IT 

ST 
- odpovím písemně 

 
p. Kopeček 

- je Impact Industry zkolaudován a splnil závazky? 
Ing. Meitnerová 

- kolaudace je návrhové řízení; byla provedena částečná kolaudace 
Ing. Pecl 

- poděkoval za opravu chodníku na ulici Husova a část ulice Hybešova 
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- upozornil na projíždějící těžké kamiony ulicí Husovou 
- žádá o předložení čtyřleté výroční zprávy za jednotlivé politické subjekty, případně za 

jednotlivé zastupitele 
MSH 

- oprava chodníků se provádí dle plánu 
- v rámci operativní porady bude řešen provoz na komunikaci 

 
V 19:40 hodin se omlouvá starosta a předává řízení zasedání místostarostovi Pavlu 
Horákovi. 
 
pí Umlášková 

- kdo má na starosti kontejnery u DPS 
- žádá o úklid po vozidlech, která jezdí k ZŠ v souvislosti s rekonstrukcí ZŠ 

MSH 
- kontejnery jsou ve vlastnictví svozové firmy 
- požádal hospodáře o prověření 
- povinností stavby je po sobě uklízet; budou upozorněni 

p. Kopeček 
- žádá o snížení rychlosti vozidel, které jezdí na staveniště 

pí Riegerová 
- kdy bude dokončena rekonstrukce křižovatky ve Slatině (Olomoucká – Řípská) 
- žádá o přehodnocení kruhového objezdu 

MSH 
- o uzavření ve Slatině jsme nebyli informováni  
- stávající kruhový objezd má být zkapacitněn 

Bc. Vavro 
- body, které jsou projednávány v ZM, koalice již diskutovala při jednání rady města 

(reakce pan podnět Ing. Pecla) 
Martin Gruber 

- požaduje snížení rychlosti v úseku Šlapanice – Bedřichovice   
- vznesl dotaz na oplocení rodinného domu 

MSH 
- navrhuje osobní jednání. 

 
 
ad 23. Závěr 
MSH ukončil 19. zasedání zastupitelstva města ve 20:15 hodin. 
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
Marie Králová             Jan Zycháček 
ověřovatelka zápisu            ověřovatel zápisu  
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


